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PROCES – VERBAL NR.48 
încheiat astăzi, 28 martie 2022, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 13.30, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a desfășurat prin mijloace 
electronice ( on-line ). La această ședință au fost conectați pe platforma pusă la 
dispoziție de către Consiliul Județean Argeș 33 de consilieri județeni, fiind 
absent domnul consilier județean George Dan Giuclea, deci şedinţa este 
statutară. 
      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală. 
         La începutul ședinței au anunțat că se vor abține și nu vor participa la vot 
ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii : 

Doamna consilier județean Cristina-Elena Popa la punctul nr. 30 de pe ordinea 
de zi - Hotărârea nr. 90; 

Domnul consilier județean Valentin Viorel Enache la punctul nr. 30 de pe 
ordinea de zi - Hotărârea nr. 90; 

Domnul consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu la punctul nr. 30 de pe 
ordinea de zi - Hotărârea nr. 90;  

Domnul consilier județean Cosmin Constantin Ghiță la punctul nr. 30 de pe 
ordinea de zi - Hotărârea nr. 90; 

Domnul consilier județean Marius Bogdan Ivan la punctul nr. 30 de pe ordinea 
de zi - Hotărârea nr. 90;  

Domnul consilier județean Marius Pîrvu la punctul nr. 30 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 90; 
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 Dl Președinte Ion Mînzînă – Începem prin a face prezența.  Mînzînă Ion 
prezent, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent, domnule Președinte 
sunt de acord cu toate punctele de pe ordinea de zi, aici unde sunt, nu am o 
conexiune foarte bună la internet. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dra Eftene Diana Elena? 

Dra consilier județean Diana –Elena Eftene – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin –Viorel Enache – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan? Dl Grecu Dumitru? 

 Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 
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Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Ivan Marius-Bogdan? 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. Domnule Președinte, nu particip la 
vot la punctul 30. Mulțumesc. 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Nici noi, toți consilierii ATOP. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Am înțeles. Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 
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Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier județean  Narcis Ionuț Sofianu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Stana Stelian? 

Dl consilier județean  Stelian Stana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Am înțeles. Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean Cristian George – Prezent. 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă– Stimați colegi, ați luat la cunoștință de proiectul 
ordinii de zi, dacă aveți comentarii? Vă mulțumesc. Voturi împotrivă? Abțineri? 
Nu. Vă mulțumesc. 

 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 08.02.2022.   - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
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      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

   

 

- II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 24.02.2022.  - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 
 
 

- III  - 

 
     Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 11.03.2022.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate. 
 
 

- IV  - 

 
      Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei, a Statului de funcţii și a Regulamentului de organizare 
și funcționare ale Teatrului ,,Alexandru Davila’’ Pitești.   - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

      Discuții?  
 
Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan  - Domnule Președinte, aș vrea să-mi 
motivez votul împotrivă, n-am apucat să discut această problemă în comisie din 
cauza că comisia a fost pusă la o zi după ce a fost anunțată ordinea de zi și mi-a 
fost greu să mă organizez, am intrat la comisie un pic mai târziu, n –am apucat 
nici să ascult argumentele colegilor în comisie, dar oricare ar fi argumetele, eu 
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știu că până acum, noi, consiliul judetean, am gândit să facem acolo unde se 
poate, economii, adică inclusiv eu am participat la tot felul de ședințe de comisie 
sau mai restrânse prin care s-au comasat anumite instituții astfel încât să rămână 
posturile de cultură, sau care fac cultură, să rămână toate, dar să mai eliminăm 
din posturi de, eu știu, administrator, director și așa mai departe. Acum înființăm 
o funcție de director, o chestiune cu care nu sunt de acord, mai ales că 
transformă un post de actor într–o funcție de director adjunct. Poate era nevoie 
de un post de director adjunct care să se ocupe de chestiile tehnice, dar puteam 
să dăm niște atribuții sporite de exemplu la teatru, celui care este director tehnic, 
sau care se ocupă cu partea tehnică, nu trebuia neapărat, în opinia mea, să mai 
înfiintăm un post de șef. Am vrut să explic chestia asta, să-mi explic votul meu 
împotrivă. 

 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Am înțeles, lucrurile acestea le-am primit și pe 
mail, noi reîncărcăm a nu știu câta oară să repunem un sistem care s-a dovedit a 
nu fi funcțional,  și să lăsăm un manager, fie el x , y, z  pentru că vom merge 
către zona concursului, să se ocupe de toate problemele teatrului, iar un adjunct 
al domniei sale, de fapt, noi copiem o organigramă care se mai găsește în 
România, care se ocupă de probleme financiare, administrative, de cheltuieli, 
cineva trebuie să fie minte limpede pe tot ce înseamnă instituția teatrului și să se 
organizeze în zona aceasta. Aveți dumneavoastră dreptate și știți pricipiul acela 
românesc, cu o floare nu se face primăvară, dacă ar fi să discutăm de ecomonii, 
acolo am discuta cum să reducem cheltuielile acelea teribile de 10 miliarde pe 
lună, atât sunt cheltuielile la teatru, 10 miliarde pe lună, vorbesc de bani vechi. 
Vă respect punctul dumneavoastră de vedere, l-am primit și noi din partea 
sindicatului teatrului, se vede că aveți aceeași gândire, corectă până la un 
moment dat. 
 
Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Domnule  Președinte, doar atât mai 
vreau să spun, să știți că eu, din păcate, nu știu de punctul acela de vedere.  
 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - Nu v-am acuzat, am spus că este asemănător.  
 
Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Am vrut să fie clar, nu știam că și 
dumnealor au avut o poziție în sensul acesta. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Discutăm cu toată lumea, pe dânșii se pare că i-am 
convins, și pe dumneavoastră…. 
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Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Dacă mă întrebați pe mine, eu aș fi 
dat mai multe atribuții celui care este director tehnic deja. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – În primul rând vreau să spun că nu 
va exista nicio cheltuială salarială suplimentară, asta este clar, ba chiar mai mult, 
exact cum a spus și domnul Ivan, strategia noastră este să reducem cheltuielile 
până la finalul anului și când zic să reducem cheltuielile, nu mă refer la 
activitatea artistic, ci mă refer stric la cheltuielile de personal. Prin înființarea 
acestui post dați-mi voie să vă spun că nu vor crește cheltuieli salariale și veți 
vedea în perioada următoare pentru că în termen de 5 zile de când îi expiră 
actualului manager solicitarea, și anume cu 1 aprilie vom fi obligați să 
nominalizăm un nou manager interimar. Avem un scenariu de funcționare gândit 
pentru perioada următoare și cred eu că am luat deciziile cele mai bune. Suntem 
primii care suntem interesați de eficientizarea activității și de reducerea 
cheltuielilor. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Iana! 
 
Dl consilier județean Ion Iana – Mulțumesc frumos, domnule Președinte,  eu 
personal sunt de acord cu această organigramă și cu înființarea acestui post și să 
vă spun de ce, pentru că am și eu o funcție de manager în cadrul Casei de 
Cultură din Câmpulung și nu am decât 8 salariați, în comparație cu numărul 
foarte mare de la teatru și este nevoie de cineva care să mai preia din atribuții ca 
tu să faci ceea ce trebuie să faci, să elaborezi programe și proiecte, să aduci bani 
pentru instituție,  nu să stai să te pierzi în amănunte în birou, să conduci salariați 
sau să le spui ce au de făcut. Mulțumesc. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Asta e logica.    
 
Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Eu rămân la părerea mea. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – V-o respectăm, domnule Ivan. 
 
Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan - Nu cred că trebuia să desființăm un 
post de actor pentru un post de director adjunct. 
 
Dl consilier județean Aurel Iacșa – Domnule Președinte, aș fi de acord cu dl 
Iana, Bogdan nu greși, nu mai pune pariuri pe care să le câștigi.  
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Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, 
referitor la partea de economie financiară, întotdeauna directorul sau managerul 
trebuie să aibă în directa subordonare Compartimentul Juridic și de Resurse 
Umane. Așa este peste tot la comisie. La comisie ni s-a spus că preia directorul 
adjunct aceste atributii provizoriu, până se dă concurs pe postul de manager. Aș 
vrea să știu o opinie finală. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna Stoenescu? 
 
Dna director Roxana Stonescu – Nu am spus că preia provizoriu, am spus că 
degrevează managerul pe aceste atribuții și așa cum am menționat la comisii, 
este pe modelul Teatrului Național I.L. Caragiale unde resursa umană, achizițiile 
publice și juridice se regăsesc la directorul general adjunct iar partea artistică 
este în subordinea directă a managerului. Nu am spus că provizoriu se preiau 
aceste atribuții, poate n-am fost bine înțeleasă. 
 
Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Atunci revin și susțin că este 
corect ca orice manager și orice director să se ocupe de zona de juridic și resurse 
umane, că deaia este manager și sigur să gestioneze tot ce înseamnă cheltuielile 
bugetare,  lăsând partea artistică la artist. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Managerul este manager peste tot. 
 
Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Da, dar are anumite atribuții. 
Daca are un proces, trebuie să lucreze direct cu Compartimentul Juridic, nu prin 
intermediari. 
 
Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Cred că este chestia de nuanță, 
repet, așa cum a spus și colega mea, până la urmă nu inventăm sau reinventăm 
noi roata, am gândit această organigramă după modelul Teatrului Național I.L. 
Caragiale și așa cum erau gândite acolo, așa mergem și noi. Următorul manager 
sau manageri vor putea ulterior să vina cu propuneri, pentru că noi avem de 
gând ca până la finalul anului, ambele posturi de conducere, cel adjunct și cel 
deplin, să fie scoase la concurs. 
 
Dl consilier județean Ion Iana – Domnule Președinte, conform legilor în vigoare, 
în țara noastră toate așezămintele culturale își desfășoară activitatea pe bază de 
programe și proiecte elaborate de managerul instituției și aprobate de instituția 
tutelară, în speță Consiliul Județean Argeș și tocmai de aceea un manager are 
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nevoie să fie degrevat de anumite stagii, pentru că el trebuie să facă programe și 
proiecte, activități culturale, pentru că în momentul când va fi evaluat anual sau 
la sfârșit de mandat pe baza acestor programe și proiecte va fi  evaluat. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc mult. Voturi împotrivă? Abțineri?  
 
Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Mă abțin la acest punct. 
 
Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Și consilierii USR se abțin la 
acest punct. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Am înțeles. Proiectul a trecut. 
 
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 29 de voturi ,,pentru” și 5 voturi 
,,împotrivă” (domnii consilieri județeni Cosmin Constantin Ghiță, Bogdan 
Marius Ivan, Stelian Stana, Alexandru Mihai Ștefan și Cristian George Zidaru). 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 64. 
 

 

- V - 

 
     Trecându-se la punctul V al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcții al Spitalului Orășenesc ”Regele Carol” Costesti.    - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 65. 
 
                                    

- VI  - 

       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
validarea rezultatului examenului pentru ocuparea funcției de medic șef 
laborator – Laborator radiologie și imagistică medicală din cadrul Spitalului 
Județean de Urgență Pitești. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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     Discuții?  Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 66. 
 

 
- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
validarea rezultatului examenului pentru ocuparea funcției de medic șef – Secția 
Psihiatrie din cadrul Spitalului Județean de Urgență Pitești.    - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

      Discuții?  Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 67. 
                                  
 

- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
validarea rezultatului examenului pentru ocuparea funcției de medic șef – Secția 
Cardiologie din cadrul Spitalului Județean de Urgență Pitești.  - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții?  Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 68. 
 
 
 

- IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului Județean 
Argeș.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 
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     Discuții?  Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 69. 
 
 
 

- X  - 

 
     Trecându-se la punctul X al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea achiziționării unor servicii de asistență juridică pentru consultanță, 
asistare și reprezentare în fața instanțelor de judecată în care Muzeul Viticulturii 
și Pomiculturii Golești este parte.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții? 
 
Dl consilier județean Marius Pîrvu – Domnule Președinte, și în comisie m-am 
abținut la acest punct și aș vrea să motivez puțin, cred că o delimitare în timp a 
acestei hotărâri de consiliu ar trebui să existe în sensul că nu putem acorda un 
vot în alb la nesfârșit pe acest subiect și din aceste motive eu mă abțin. 

 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Sunt de acord cu dumneavoastră, domnule Pîrvu, 
dar nici nu putem stabili o dată certă pentru că și dumneavoastră știți că, e 
adevărat, dacă ne uităm în timp  ultimul concurs s-a desfășurat înaintea 
pandemiei, sigur că da, este obligația noastră ca și instituție tutelară să grăbim 
acest proces de angajare al unui jurist cu normă întreagă la Muzeul Viticulturii, 
dar trebuie să străbatem și faza aceasta intermediară și v-aș ruga frumos pe 
dumneavoastră ca reprezentant al consiliului județean în comisia de evaluare a 
activității managerului să puneți presiune pe noi pentru a grăbi lucrurile. Vă 
mulțumesc. Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

        
  Proiectul de hotărâre a fost votat cu 33 voturi ,,pentru” și 1 vot ,,împotrivă”      
( dl consilier județean Marius Pîrvu ). 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 70. 
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- XI  - 

       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Bascov pentru aprobarea Normelor tehnice 
privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor şi a 
mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.   - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.         
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 71. 
 
 
 

- XII  - 

       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi –   Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Călinești pentru aprobarea Normelor 
tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor 
şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.         
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 72. 
 

                                                   - XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Ciomăgești pentru aprobarea Normelor 
tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor 
şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.   - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 73. 
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- XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Dragoslavele pentru aprobarea Normelor 
tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor 
şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.   - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 74. 

 

- XV  - 

 
      Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Popești pentru aprobarea Normelor tehnice 
privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor şi a 
mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.    - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 75. 

 
 
                                                   - XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Rociu pentru aprobarea Normelor tehnice 
privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor şi a 
mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.    - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

           
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
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        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 76. 

 

- XVII - 

       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui Acord de Asociere între Județul Argeș și Asociația Județeană de 
Fotbal Argeș pe anul 2022.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 77. 

 

- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de analiză și acoperirea riscurilor al județului Argeș. - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

              Discuții?  
 
Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, am citit 
în raport că este lăsată în suspans finanțarea acestui proiect, adică se vor căuta 
surse.  
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Este un prim pas, o să le găsim împreună, domnule 
Postelnicescu, este mica noastră dorință de a pune pe harta turistică a României 
și tot ceea ce înseamnă biserici de lemn din județul Argeș. Vom căuta soluții. Vă 
mulțumesc. Voturi împotrivă?  Abțineri ?  Vă  mulțumesc. 
 
 
      Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 78. 
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- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre aprobarea 
protocolului de colaborare încheiat între UAT JUDEȚUL ARGEȘ și 
ARHIEPISCOPIA ARGEȘULUI ȘI MUSCELULUI, în vederea depunerii 
proiectului “Promovarea Bisericilor de lemn din Județul Argeș”.    - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate.      
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 79. 
 
 

- XX  - 

 
       Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea D.A.L.I. (Documentaţia de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii), 
Devizului general și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 
”Modernizare DJ 679 D Malu (DJ 679 – km 38+940) – Colțu – Ungheni – 
Recea – Negrași - Mozacu, km 7+940-14+940, L = 7 km, comuna Ungheni, jud. 
Argeș”.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   
 
         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 80. 

         

- XXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea D.A.L.I. (Documentaţia de Avizare a Lucrărilor de Intervenţii), 
Devizului general și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul 
”Modernizare DJ 703 B Morărești (DN 7 – km 148+980) –Saliștea – Vedea – 
Lim. Jud. Olt (km 34+714) – Marghia – Pădureți – Costești – Șerbănești – 
Siliștea – Căteasca – Leordeni (DN 7 – km 91+230), km 77+826 – 83+126, L = 
5,3 km, comuna Căteasca, jud. Argeș”.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   
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        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 81. 
         

- XXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
completarea domeniului public al judeţului Argeş cu bunul imobil Clădire 
birouri administrative P+1E, situat în incinta Spitalului de Pneumoftiziologie 
Leordeni.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 82. 

       

- XXIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Centrului Județean de Cultură 
și Arte Argeș asupra imobilelor – clădiri și terenuri în care își desfășoară 
activitatea, precum și a unui autoturism  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 83. 

 

- XXIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Centrului Județean de Resurse 
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și Asistență Educațională Argeș asupra imobilelor – clădiri în care își desfășoară 
activitatea. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 84. 

 

- XXV  - 

 
       Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Consiliului Local al Comunei 
Lerești, pe perioadă temporară asupra zonei de la marginea carosabilului până la 
limita de proprietate, aferentă drumului județean DJ 734, de la km 2 până la km 
2+150, pe partea stângă (direcția Lerești - Voina), în vederea realizării 
obiectivului: rigolă betonată acoperită cu grilaj metalic. - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus:   

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 85. 
 

 

- XXVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Regiei de Administrare a 
Domeniului Public și Privat al Județului Argeș R.A. asupra unor bunuri imobile 
(spații/camere), situate în Municipiul Pitești, str. George Coșbuc nr. 40, Județul 
Argeș - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

 
        Discuții?  Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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        S-a adoptat Hotărârea nr. 86. 

 

- XXVII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Serviciului Public Județean 
Salvamont – Argeș asupra unor bunuri imobile (spații/camere), situate în 
Municipiul Pitești, str. George Coșbuc nr. 40, Județul Argeș.   - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus:   

 
        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 87. 

 

- XXVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
stabilirea unor măsuri pentru asigurarea spațiilor de funcționare a Consiliului 
Județean Argeș începând cu data de 01.04.2022.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus:   

       
Avem un amendament la punctul 28, Serviciul Asistență Medicală și 

Protecție Socială își va desfășura activitatea începând cu 01.04.2022 în cadrul 
imobilului situat în Pitești, bulevardul Petrochimiștilor nr. 18, județul Argeș. 
Motivul este că nu mai aveam camere la dispoziție și acest serviciu va funcționa 
la locația respectivă, proprietate a consiliului județean. Discuții? Cu acest 
amendament, dacă sunteți de acord? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă 
mulțumesc?  

 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 88. 
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- XXIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 
102/26.04.2021 privind aprobarea taxelor si tarifelor locale ce se vor aplica 
începând cu anul 2022.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

 
        Discuții?   Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 89. 

 

- XXX  - 

 
       Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Societății de Administrare și 
Exploatare a Patrimoniului și Serviciilor de Utilități Publice Argeș S.A. pe anul 
2022. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

 
        Discuții?  
 
Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu - Grupul PNL votează 
împotrivă. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – De ce, domnule Postelnicescu ? 
 
Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Am avut o discuție în urmă 
cu 1 an referitor la acest punct și dumneavoastră ați propus 1% din indemnizația 
Președintelui. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Făcând o analiză la județe conduse și de distinși 
colegi ai dumneavoastră de partid în care sumele ajung până la 20% , inclusiv 
20%, am zis că totuși în bugetul pe care l-am aprobat pentru funcționare să ne 
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încadrăm în această sumă de creștere la 5%. Aveți și dumneavoastră dreptate. 
Voturi împotrivă? 
 
Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu - Grupul PNL votează 
împotrivă. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Sunt sigur că reprezentantul dumneavoastră în 
comisie va renunța la diferența aceea de sumă pe care o va da unde dorește, 
caselor de copii, caselor de bătrâni.  
 
Dl consilier județean Aurel Iacșa – Domnule Președinte, fiind vorba de comisia 
ATOP,  care până acum a funcționat fără indemnizație și a avut într-adevăr 
activitate, eu aș vrea să îi felicităm și părerea mea este că indemnizația lor ar 
trebui să fie la nivelul fostelor comisii ATOP. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă -  Da, dar am spus ei se încadrează clar în bugetul pe 
care noi l-am votat, am făcut simulări pe suma pe care noi am dat-o și se 
încadrează, cel puțin anul acesta, în tot ceea ce înseamnă 5%.  
 
Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Sunt aproape 2 ani de când oamenii aceștia 
au muncit fără indemnizație și îi respect cu tot dragul. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. Domnule Iacșa, dacă 
dumneavoastră îmi găsiți o sursă bugetară suplimentară, putem să facem acest 
amendament la următoarea ședință. 
 
Dl consilier județean Aurel Iacșa - Nu pot să zic, dumneavoastră sunteți 
ordonatorul de credit, știți cel mai bine ce trebuie, oricum trebuiesc stimulați 
oamenii aceștia, pentru că sunt aproape doi ani de când lucrează fără o 
indemnizație. 
 
Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan  - Domnule Președinte, aș dori să fac 
o propunere colegilor care votează împotrivă. Haideți să stabilim toți și votez și 
eu împotrivă dacă stabilesc dumnealor în felul ăsta, daca spunem așa că o muncă 
oricare ar fi ea, să nu fie retribuită, atunci să mergem mai departe și împreună cu 
colegii care votează impotrivă, să renunțăm inclusiv la indemnizația de consilier 
județean, eu sunt de acord, renunț inclusiv la ATOP, la indemnizația de consilier 
județean. Haideți să votăm cei care nu vrem ca activitatea publică să fie 
retribuită, haideți să nu o mai retribuim deloc. Eu sunt de acord total cu 
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chestiunea asta odată pentru totdeauna, să terminăm cu ipocriziile astea. Vreți să 
nu mai luăm bani pentru chestiunile acestea? De acord total, haideți acum 
votăm, eu sunt pentru, haideți să nu mai luăm nimic. Haideți să prestăm o muncă 
numai în folosul comunității și să o facem pentru că este o onoare. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Iacșa, domnule Ivan, propunerea 
dumneavoastră nu poate fi supusă pentru că nu întrunește condițiile legale, dar 
nimeni nu vă împiedică ca împreună cu alți colegi să veniți cu o inițiativă în 
sensul acesta, din păcate nu pot supune la vot. Proiectul de hotărâre nr.30 a 
trecut fără voturile grupului PNL. 
 
Dl consilier județean Marius Pîrvu - Eu propun ca aceeași hotărâre să fie luată în 
consiliul local, în consiliile de administrație în care participă grupul parlamentar 
PNL. Vă propun să faceți același lucru în partea de consiliu local de la 
municipiu. 
 
Dl Președinte Ion Mînzînă  - Același lucru vă rog să discutați cu cineva acolo să 
inițializeze un proiect de hotărâre, eu sunt convins că colegii noștri liberali vor fi 
întru totul de acord, ca niște buni samariteni ce sunt, banii vor fi redirecționați 
către asistența socială și către investiții la nivel județean și național.  
 
Dl consilier județean Marius Dorel Postelnicescu – Domnule Președinte, de 
acord cu dumneavoastră, propun ca de acum în colo ședințele să nu mai aibă loc, 
unanimitate ca în comunism, pentru. Mulțumesc. 
 
 Proiectul de hotărâre a fost votat cu 19 voturi ,,pentru” și 10 voturi ,,împotrivă”   
(Grupul PNL). 
         

 S-a adoptat Hotărârea nr. 90. 

 

- XXXI  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Societății de Administrare și 
Exploatare a Patrimoniului și Serviciilor de Utilități Publice Argeș S.A. pe anul 
2022.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   
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        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 91. 

 

- XXXII  - 

 
       Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2022 - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

       Avem un amendament, se înlocuiesc anexele 1 și 2 la bugetul de venituri și 
cheltuieli ca urmare a includerii în bugetul local a încasărilor trimestrului 1 
pentru Căminul de Persoane Vârstnice Mozăceni. Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Vă mulțumesc. 
 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 92. 
 
        Şedinţa s-a încheiat la ora 14.15.  
 

 

P R E Ş E D I N T E, 
 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 

                                                  SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  
                                                                                       
                                                                       Ionel VOICA 


